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Samenvatting 

In de Programmabegroting 2023 zijn conform het coalitieakkoord drie fondsen opgenomen 
(Klimaat, energie en biodiversiteit, Maatschappelijke vernieuwing, inclusief preventie, sport 
en cultuur en Strategische ontwikkeling, inclusief innovatie, stedelijke vernieuwing en 
mobiliteit). Deze drie fondsen richten zich onder meer op grote maatschappelijke transities 
waar we als gemeente een bijdrage aan willen leveren. In het kader hiervan heeft het 
college besloten om aan de gemeenteraad voor te stellen om een budget van € 150.000 
beschikbaar te stellen uit de fondsen voor het verrichten van een haalbaarheidsstudie naar 
de doortrekking van de Kletsefeart op de Feinsumerfeart. 

Dit bedrag wordt onttrokken aan het fonds voor strategische ontwikkeling. Het idee om de 
Kletsefeart door te trekken naar de Feinsumerfeart bestaat al sinds 2010 en zou zorgen voor 
een recreatieve vaarlus die de regio aantrekkelijker maakt voor watersport en toerisme. In 
2019 is een eerste verkenning gedaan naar mogelijke tracés, en in 2024 is een indicatieve 
kostenraming opgesteld. 

De haalbaarheidsstudie richt zich op verschillende tracé-opties, de benodigde civiele 
kunstwerken zoals bruggen en sluizen, en de impact op bestaande infrastructuur, 
waaronder gasleidingen. Daarnaast wordt onderzocht welke economische en ecologische 
voordelen de doortrekking zou kunnen opleveren, zoals de versterking van biodiversiteit en 
klimaatadaptatie, en de ontwikkeling van een jachthaven bij Stiens. 

Hoewel eerder werd uitgegaan van een kostenplaatje van €500.000 voor het onderzoek, is 
de huidige inschatting dat €150.000 volstaat. Dit bedrag wordt in eerste instantie uit het 
gemeentelijk fonds gehaald, maar mogelijk kan een deel gefinancierd worden via de 
Regiodeal Noordwest Fryslân. De resultaten van de studie worden verwacht in het derde 
kwartaal van 2025, waarna een besluit over eventuele realisatie volgt. 
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